「書寫中國翻譯史」
第六屆中國譯學新芽研討會
徵文通告
“Writing Chinese Translation History”
The Sixth Young Researchers’ Conference On Chinese Translation Studies
CALL FOR PAPERS
為推動青年學者積極參與中國翻譯研究、促進學術交流，香港中文大學中國文化研究所翻譯研究中心自2004年起每兩年舉辦「中國譯學新芽研討會」，現擬於2014年舉行「第六屆中國譯學新芽研討會」，以「書寫中國翻譯史」為主題，邀請約二十位青年學者宣讀論文，並請四至五位翻譯研究知名學者進行講評。有關詳情開列如下：
With the aim to encourage young scholars to actively participate in Chinese translation studies and strengthen academic exchange, the Research Centre for Translation (RCT) of The Chinese University of Hong Kong has organized the biennial Young Researchers’ Conference on Chinese Translation Studies since 2004. Submissions of abstracts are now called for “'Writing Chinese Translation History’: The Sixth Young Researchers’ Conference on Chinese Translation Studies”, to be held in December 2014. About twenty papers will be accepted for presentation, and four to five established scholars will be invited as discussants for the papers. Details of the Conference are as follows:
	主辦單位
Organizer:
	：
	香港中文大學中國文化研究所翻譯研究中心
Research Centre for Translation (RCT), Institute of Chinese Studies, The Chinese University of Hong Kong

	贊助
Sponsor:
	：
	宋淇翻譯研究紀念基金
Stephen C. Soong Translation Studies Memorial Fund

	會議日期
Date:
	：
	2014年12月18－19日
18–19 December 2014

	會議地點
Venue:
	：
	香港中文大學中國文化研究所
Institute of Chinese Studies, The Chinese University of Hong Kong

	會議主題
Theme:
	：
	以「書寫中國翻譯史」為主題，時期不限，着重認真的個案研究或史料上的發掘和探討
“Writing Chinese Translation History”, case studies or source analyses of Chinese translation history of different periods are welcome

	會議語言
Languages:
	：
	普通話及英文
Chinese (Putonghua) and English

	申請資格
Eligibility:
	：
	從事中國翻譯研究的助理教授、講師、博士及碩士研究生
Assistant Professors, lecturers, and candidates for a Master or Doctorial degree in Chinese translation studies

	報名辦法
Application Procedures:
	：
	於2014年1月31日前提交申請表格及論文摘要（500字為限），經第一輪評審，申請人於2014年2月15日收到通知後，須於2014年7月31日前提交論文全文，並經第二輪評審通過後正式獲得宣讀資格。申請表格可於翻譯研究中心網頁下載（http://www.cuhk.edu.hk/rct）。
Applications with an abstract of no more than 500 words should be submitted on or before 31 January 2014 for the first round of screening. Successful candidates will be notified not later than 15 February 2014 and are required to submit the full text of papers before 31 July 2014 for a second review. Candidates who pass both rounds of review will be invited to present his/her paper at the conference.
Application form is available on RCT website (http://www.cuhk.edu.hk/rct）.

	費用及津貼
Fees and subsidies:
	：
	研討會不設會務費，本中心為所有獲得宣讀論文資格的參加者提供往返原居地及香港之交通津貼（上限為港幣2,500元正），以及會議期間的住宿及膳食。
No conference fee will be charged. RCT will provide free accommodation and meals for the conference period, and subsidize to a maximum of HK$2500 on transportation from home country to Hong Kong.

	聯絡地址
Address:
	：
	香港新界沙田．香港中文大學．中國文化研究所．翻譯研究中心
Research Centre for Translation, The Institute of Chinese Studies, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, N. T., Hong Kong

	聯絡人
Contact:
	：
	張夢媛小姐
Miss Nicole Zhang

	電話
Tel no.
	：
	（852）3943 7385

	傳真
Fax no.
	：
	（852）2603 5110

	電郵
Email:
	：
	translationhistory@cuhk.edu.hk
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